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W posiedzeniu udział wzięli:

 Pan Zdzisław Pawelec – Pełniący Funkcję Wójta Gminy
 Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy
 Pani  Jolanta  Jabłońska  Wojciul  –  Prezes  Międzygminnego  Zakładu 
Gospodarki Odpadami w Wardyniu Górnym
 Pan Krzysztof Kaszuba – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  porządek  obrad  podany  był 
w  zaproszeniach,  ale  proponuje  zmianę  kolejności  punktów  w  sposób 
następujący:

1. Działalność Międzygminnego Zakładu Gospodarki Odpadami w Wardyniu 
Górnym – funkcjonowanie firmy 

2. Ochrona środowiska – gospodarka odpadami komunalnymi na terenie gminy
3. Opracowanie  Regulaminu  i  zasad  przydzielania  pomocy  przy  budowie 

oczyszczalni przydomowych
4. Wolne wnioski

Na  temat  funkcjonowania  Międzygminnego  Zakładu  Gospodarki  Odpadami 
w Wardyniu Górnym wypowiedziała się Prezes Firmy Pani Jolanta  Jabłońska 
Wojciul. 

Pani  Prezes  poinformowała  również,  że  80  %  przyjmowanych  odpadów 
stanowią odpady komunalne. Jest to bardzo duży procent, który wynika z braku 
nawyku mieszkańców gminy do segregacji tych odpadów.
Jest  możliwość  odzyskania  większej  ilości  surowców wtórnych,  ale  do  tego 
potrzebne jest odpowiednie sito.



I tu Pani Prezes podzieliła się dobrą informacją,  że prowadzone są rozmowy 
z osobą,  która jest  poważnie zainteresowana instalacją (linią) wyodrębniającą 
surowce wtórne.
(Współpraca z firmami wywożącymi układa się dobrze

Pełniący Obowiązki Wójta Gminy  Pan Zdzisław Pawelec zwrócił uwagę, że 
gro śmieci trafia na obce wysypiska, a nie do Wardynia .Spowodowane jest to 
.nieuczciwością firm wywożących. W celu poprawy sytuacji gmina proponuje 
zakup worków opisanych,  które pozwolą ustalić,  gdzie śmieci  są  wywożone. 
Worki bezpłatnie zostaną przekazane wszystkim gospodarstwom domowym w 
gminie.
Pan Pawelec poinformował również, że z usług wycofała się firma REMONDIS 
i na dzień dzisiejszy pozostają tylko dwie firmy wywożące śmieci.

Zdaniem Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Kaszuby 
pomysł zakupu worków jest trafiony. 
W  ślad  za  rozdaniem  worków  gospodarstwom  domowym  Pan  Kaszuba 
proponuje, aby śmieci z jednej miejscowości zbierał jeden wywoźnik.
Pozwoli to na ustalenie (nie wystawienie worka), czy dane gospodarstwo ma 
podpisaną umowę na wywóz śmieci.

Ad.2. OCZYSZCZALNIE PRZYDOMOWE

Pełniący  Obowiązki  Wójta  Gminy Pan Zdzisław Pawelec  poinformował,  że 
dyponujemy  środkami  finansowymi  z  Funduszu  Ochrony  Środowiska  na 
dofinansowanie  budowy  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  w  kwocie 
80 tys.zł.
Na  dzisiejszej  Komisji  musimy  podjąć  decyzję,  jakie  przyjąć  kryteria 
dofinansowania: czy od osoby, czy m2 , czy stałą dopłatę.
Warunkiem  dofinansowania  jest  wybudowanie  oczyszczalni  w   100  %  na 
własny  koszt,  oraz  złożenie  wniosku  o  dofinansowanie  załączając  stosowną 
dokumentację.

O dofinansowanie nie mogą ubiegać się mieszkańcy wsi skanalizowanych.

WNIOSKI KOMISI
Komisja  zapoznała się z przykładową ofertą cenową budowy przydomowych 
oczyszczalni ścieków, projektem regulaminu przyznawania dofinansowania ze 
środków  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej 
osobom  fizycznym na  pomoc  w  dofinansowaniu  budowy  przydomowych 
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Świdwin.
Materiały stanowią załączniki do protokołu.
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WNIOSEK KOMISJI:
Komisja  proponuje  o  dopłatę  stałą  do każdej  oczyszczalni  przydomowej 
w kwocie 2.500 zł. (słownie: dwa tysiące 00/100)

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała 

Wiesława Żmudzińska
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